
Motion till riksdagen 

1989/90:T41 
av Ingrid Hasselström N y vall (fp) 
med anledning av prop. 1989/90:88 Vissa 
näringspolitiska frågor 

Folkpartiet har i en kommittemotion fört fram sina synpunkter vad avser 

vissa näringspolitiska frågor. 

Därtill vill jag här ta fram några förslag speciellt för Kalmar län. 

I kommittemotionen föreslås att beslutsramen för infrastrukturinveste

ringar skall förstärkas med ett belopp av storleksordningen JO miljarder kro

nor. 

Delar inom denna beslutsram skall vara tillgängliga för regionalt beslutade 

investeringar i vägar, järnvägar och kollektivtrafik. Av de regionala utveck

lingsfonderna skall i fortsättningen ca 40 procent av kapitalet (motsvarande 

totalt l miljard kronor för hela landet) användas för infrastruktur. Fonder

nas tillgångar bör stanna i länen och komma respektive läns företag och invå

nare till godo. 

För Kalmar läns del borde dessa infrastrukturella medel kunna användas 

till: 

a) snar ombyggnad av E66-an i länets södra del, 

b) förbättring av riksvägarna i norra länsdelarna, 

c) fortsatt höjning av kust-till-kustbanans ban- och vagnstandard, 

d) förbättring av kollektivtrafiken både vad gäller transportmedel och till-

gänglighet, 

e) asfaltering och förbättring av grusvägarna i länet. 

Totalt sett bör Kalmar län få en betydligt högre andel för infrastruktur inom 

kommunikationsområdet än tidigare. Besluten om medlens användning 

skall fattas på regional nivå. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om ökade infrastrukturella medel till Kalmar län. 
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